
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  
Mandag 30. november 2020 

 
Tilstede: Svanhild Urholm, Grete Brevig, Tonje Skistad, Torunn Holtbakk, Sandra 
Nilsen Jentoft, Janne Braarud Jensen 
Forfall: Inger Repstad Thorsen, Gabriele Oehninger-Storvoll 
Referat av: Tonje Skistad 
 

Sak 1  Vedlikehold klubbhuset 
Vi pusser opp i klubbhuset - nytt styrerom i kjeller og mindre endringer på kjøkkenet.  
Det kommer snekker for å skifte utgangsdøra, skjære til benkeplate på kjøkkenet, 
vedlikeholde vinduer og ordne lamper og mindre småting i kjelleren. 

 

Sak 2  Stevner og miljøtrening 
På grunn av stadig økende smittepress velger vi å avlyse agilitystevnet 12-13. 
desember. Av samme årsak vil det ikke holdes noen miljøtrening med instruktør ut 
året. Vi tar en ny vurdering av saken på nyåret. 

 

Sak 3  Årsmøte 
Årsmøtet for 2020 blir avholdt 2. mars 2021.  

	  

	  


